
Protokół
z posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej

z dnia 27 września 2010r.

W dniu 27 września 2010 r. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki

Komunalnej. Komisja miała miejsce w salce konferencyjnej urzędu gminy, rozpoczęła się

o godz. 18.00. Posiedzenie zostało zwołane na wniosek Przewodniczącego Komisji Pana

Andrzeja Szulca w celu omówienia zmian do budżetu na 2010r, które mają zostać uchwalone

na sesji w dniu 28 września 2010r.

Na początku posiedzenia komisji Przewodniczący powitał przybyłych radnych i zaproszonych

gości (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu).

Następnie Pani Skarbnik Małgorzata Jaworska przystąpiła do szczegółowego omawiania

zmian do budżetu:

1) dochody:

§ dochody z dzierżawy obwodów łowieckich,

§ udzielanie informacji o danych osobowych – zdjęto 400,00 zł

§ zwiększenie dochodów na podstawie podpisanych umów darowizn – Wójt Wiesław

Włodarczak zaproponował zakup miernika prędkości dla Policji,

§ odszkodowanie za zniszczenie słupa energetycznego,

§ dotacja z PROW na hydrofornię w Gaju Wielkim – ostateczne rozliczenie

dofinansowanie jest mniejsze o 36,00 zł.

§ w dziale 756 są zmiany zwiększające budżet: zwiększenie z tytułu odsetek karnych za

nieterminowe regulowanie należności podatkowych, opłat planistycznych

§ przyznanie środków z rezerwy oświatowej,

§ zmniejszenie dochodów z tytułu usług przedszkolnych,

§ dotacja na zasiłki stałe i okresowe,

§ dotacja na wypłatę dodatków dla pracownika socjalnego, realizującego pracę socjalną

w środowisku,

§ dotacja na realizację programu ,,Pomoc państwa w zakresie dożywiania”,

§ dotacja za zakup podręczników dla uczniów.

2) wydatki:

§ zwiększenie środków na zadanie ,,Budowa kanalizacji sanitarnej w Kaźmierzu

ul. Nowowiejska”,

§ zwiększenie środków na organizację dożynek,



§ zmniejszenie środków jako pomoc dla Powiatu Szamotulskiego: droga Otorowo –

Bytyń,  oraz  pomoc  na  zadanie  ,,Remont  drogi  powiatowej  nr  1861P  Piaskowo  –

Radzyny – Kaźmierz na odcinku ul. Dworcowej w Kaźmierzu na długości ok. 400 m),

§ środki na zakup znaków drogowych,

§ środki na obsługę gospodarki nieruchomościami,

§ wprowadzenie nowego paragrafu – kary i odszkodowania – Wójt wyjaśnił, że decyzją

Wojewody Wielkopolskiego gmina musi zapłacić odszkodowanie w wysokości

80 212,00 zł za nieruchomość położoną w Komorowie. Radna Sylwia Małachowska –

Zgoła spytała, czy należność można rozłożyć na raty. Wójt odpowiedział, że można

by, ale zapewne nie zgodzi się na to właściciel nieruchomości, Sekretarz dodał, że

sprawa ciągnie się od 1994r. a decyzja została wydana dopiero teraz, po 16 latach.

§ przesunięcie środków na remont płyty Rynku w Kaźmierzu,

§ środki na bieżące utrzymanie urzędu gminy,

§ środki na realizację powszechnego spisu rolnego,

§ zwiększenie środków na utrzymanie sołectw,

§ w dziale 751 są zmiany tylko kosmetyczne,

§ środki na zakup opon do samochodu policyjnego oraz miernika prędkości,

§ dotacja dla OSP Kaźmierz i Sokolniki Małe – pani Skarbnik wyjaśniła, że trzeba

pamiętać o tym, że zbliża się zima  i zapewne te środki jeszcze będzie trzeba

zwiększyć,

§ środnika zakup usług telefonii komórkowej – zarządzanie kryzysowe,

§ opłaty komornicze,

§ zwiększenie dotacji dla przedszkoli oraz na modernizację kotłowni w SP w Gaju

Wielkim,

§ środki na zakup podręcznego alko sensora,

§ środki na wypłatę dodatków mieszkaniowych i zasiłków stałych i okresowych,

§ środki na wypłatę dodatków dla pracownika socjalnego, realizującego pracę socjalną

w środowisku,

§ dotacja dla Zakładu Usług Komunalnych na zakup urządzenia do czyszczenia

kanalizacji oraz urządzenia dozującego do oleju opałowego,

§ zakup energii na oświetlenie uliczne,

§ wprowadzono nowy paragraf w dziale 900 – 4750 jako zakup programu do ewidencji

umów na odbiór odpadów,

§ zmniejszenie środków na sieć gazową z Pólka do Bytynia,



§ zwiększenie dotacji dla Gminnego Ośrodka Kultury,

§ zwiększenie środków na bieżące utrzymanie obiektów sportowych oraz zakup ławek

na boisko sportowe w Kaźmierzu.

Radni nie wnieśli uwag do treści uchwały. Poruszyli jednak temat artykułu, który ukazał się

ostatnio w Gazecie Szamotulskiej, dotyczący kontroli przeprowadzonej przez Regionalną

Izbę Obrachunkową w urzędzie gminy. Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Szulc

wspomniał, że brał udział w spotkaniu pokontrolnym i Panie kontrolujące były bardzo

zadowolone z pracy urzędników. Wójt dodał, że postawiono nas w pierwszej trójce

najlepszych gmin, kontrolowanych w ostatnim okresie. Do wystąpienia pokontrolnego

odniosła się także Pani Skarbnik.

Przewodniczący Komisji poruszył także kwestię remontu mieszkania w Chlewiskach. Pani

Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych powiedziała, że rozpoczęta jest wymiana pokrycia

dachowego, dekarz deklarował zakończenie prac do 16 października. Wykonany zostanie

remont lokali mieszkalnych, w pierwszej kolejności mieszkania pod numerem 14/4. Radny

Andrzej Marciniak spytał, czy będzie tam wykonana łazienka. Pani Dyrektor zapewniła, że

tak. Jak tylko skończy tam remont, poruszy kwestię zbiornika na nieczystości ciekłych.

Dodała, że pozostali mieszkańcy nie wyrazili zgody na wymianę pokrycia dachowego na ich

części.

Na tym temacie komisja została zakończona.

Na tym protokół zakończono.

     Obradom przewodniczył:

                      Przewodniczący Komisji

              Andrzej Szulc


